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Sagsnr.: 6080

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 22.06.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 471 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 471:

”Vil ministeren oplyse, hvilke bedrifter som er aftagere af særligt meget antibiotika?”

Svar:

Fødevarestyrelsen har fra DTU indhentet oplysninger om de mest forbrugende bedrifter.

På den baggrund skal det oplyses, at de 10 bedrifter med det størst registrerede forbrug 
er akvakulturbedrifter og svinebedrifter. 
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